

Dato og mødetidspunkt:				17. juni 2026 kl. 15:30-17:00
Mødested: (Onlinemøde)				
Deltagere: Peter G, Sascha , Gitte, Heidi, Jesper, Mark, Malene og Peter J Afbud: Kathrine, Randi				
Dagsorden <i>O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning</i>		Referat:		
1	B	MT	Godkendelse af referater	Bestyrelsesmøde d. 16. april
Referatet er godkendt				
3	O	MT	Orientering fra formanden	Orientering omkring henvendelse fra skole i fra Assens kommune Orientering fra Kredsformandsmøde Orientering fra Rep.mødet Repræsentantskabsmøde med blik på fællesskab og fremtid Idrætsmødet i Aalborg - Netværk med kommuner Kontakt fra Torben Hansen om projekt om aktivitetsdag/festival ved vandkanten i samarbejde med Surf og SUP Danmark Henvendelse om Fynsmesterskab for skoleskytter i efteråret 2026. Invitation til SUK 10-12. sep. 2026 i Greenå Årshjul

Malene har afholdt møde med den pågældende skole fra Assens, som har rettet henvendelse ifh. til udmelding - samarbejdet fortsætter. Skolen har et stævne til SFO - en pædagog vil gerne stå for stævnet (Det er noget ala høvdingebold).

- De har brug for vores hjælp til at lave turneringsplan, invitationer mm.
- De retter henvendelse til kredsen.

God energi kredsformandsmødet, mange af punkterne blev gentaget på rep. mødet - Her henvises til referatet herfra.

- Efter at Kreds Sønderjylland opløste sig selv, blev der på rep.mødet vedtaget en vedtægtsændring, så de stadig er en del af DSI i form af et lokaludvalg.
- Kreds syd/vest står overfor samme forandringer
 - Det bliver en overgang fra kreds til lokaludvalg

Idrætsmødet i Aalborg

- Malene netværkede godt med lokalpolitikere, det er godt at være deltagende i andre aktiviteter, hvor kasketten kan viftes

SUB og Surf

- Festivalsdag ved vandkanten, her skal der evt. søges en fond med sekretariatet og SUB og Surf.
- Møde i uge 27 ? - Deltagelse fra Malene og Randi.
- Ønske om at fonden skal indebære transport af elever og økonomi til frikøb af medlemmer fra Kredsen

Henvendelse fra Skoleskytterforeningen - Skallebølle skytteklub

- Forespørgelse om vi kan støtte økonomisk (3000 kr til patroner)
- Synlighed på hjemmesiden
- Skallebølle skytteklub støtter med netværk
- Gitte K går videre med det

SUK

Sascha deltager. Flere overvejer deres deltagelse og kommer med afklaring inden ny deadline.

Årshjul

- MT har udarbejdet et udkast, som bestyrelsen bedes gennemlæse og kommentere på ved evt. fejl og mangler.

4	D	PJ	Økonomi	Peter deltager
---	---	----	---------	----------------

Peter fortæller vi holder budgettet

- Peter har sendt os regnskabet på mail

Frikøb:

- Enten kan du blive frikøbt og skolen sender en regning til os
- Eller skattefri godtgørelse

Peter skal have følgende ifm hvidvaskning

- Pas eller kørekort
- Sundhedsbevis

Dette sendes til Peters sikre mail

5	D	MV	Statistik	Hvad er status? Til hvert møde skal man medbringe sine statistikoplysninger. OBS! Skriv det løbende ind i kladden: Statistik 2025 - kladde og Statistik 2026 - kladde Vi skal også notere elev-hjælpere ind i statistikken.
---	---	----	-----------	--

Der er ikke så meget nyt på denne front
Vi skal huske at skrive ind i Marks dokument

6	D	MT	Kommende års aktiviteter - OBS Deadline!!!	OBS: orientering fra Jacob: Fremadrettet fordeler DM'erne sig således: - 5. årgang: Høvdingebold og Fodbold - 6. årgang: Klasse 7 Kamp - 7. årgang: Atletik - 8. årgang: Håndbold - 9. årgang: Volleyball - Hvad er status for os? - Hvornår er deadline? - 7-kamp - hvem er disciplinansvarlig? Hvordan går planlægningen af aktiviteter? OBS: Ønske om at tilbyde noget for alle børn i alle kommuner!
---	---	----	---	--

Randi:
Er på plads med dato - beachvolley, hockey, fodbold, bordtennis, kidsvolley.
Mangler dato, men er aftalt med lærerne at de afholder stævner - kidsvolley, Kerteminde og Ringe, Teenvolley Ringe, volleyball Ringe, Ubberud og Dalum (finalestævnet)

Gitte:
Nordfyn er i gang med planlægningen

Jesper/Mark:

Her er der også begyndende styr på sagerne

Peter:

Dato til volley er fundet

Der kigges ind i stratego og rundbold

Ditto med noget spring i hyllehøj

Heidi:

Triatlon bliver d. 18/9 ved SDU

Resten kommer når opgaveoversigten kommer - der kigges på det i uge 27

Sascha:

Høvdingebold og langbold er i kalenderen

Floorball kommer asap

Peter vil gerne starte "Forårsfestival" op igen.

- Tager fat i Randi

7	D	MT	Bestyrelsesarbejde og fremtiden	Opsamling fra sidste møde. Hvad er den rette retning for Kreds Fyn?
---	---	----	---------------------------------	--

Der er blevet kigget på forretningsordenen

- Der skal trædes lidt tilbage og ses på, hvad vi vil.

Overvejelser om at overgå til et lokaludvalg

- Plads til det der er sjovt: Møder og netværk , God energi
- Vores rolle vil ikke ændres - Fortsat stort ønske om at lave lokale aktiviteter på Fyn.
- Det ville være dejligt, hvis det juridiske ville blive fjernet.
- Det lokale udvalg vil stadig gerne kunne styre økonomien - pengene fra Fyn skal gå tilbage til aktiviteter på Fyn.
- Vi er skrøbelige som bestyrelse - det er svært at skaffe nye.
- Hvad gør vi, hvis Peter J en dag ikke længere kan være kasserer?
- Det ville være dejligt at kunne bruge nogle af de gode kræfter som sidder i hovedorganisationen både ifh. til strategi og økonomi.

Bestyrelsen beslutter, at vi ønsker at gå videre med processen, således at vi i fremtiden vil overgå fra en bestyrelse til et lokalt udvalg. Malene skaber et overblik og fortsætter processen. Opsamling på næste møde i august, hvor vi ønsker hjælp fra Hovedorganisationen til det videre arbejde herfra.

8	B	MT	SUK27	Der skal nedsættes et SUK-udvalg, som står for primær planlægning og koordinering. Forslag: Katrine, Gitte, Randi og Malene
Hermed godkendt				
9	B	MT	Skal vi fortsat have medaljer til DM stævnerne?	Opsamling på punkt fra sidste møde: Medaljer til stævnevindere? Vandrepokal til stævner eller bare en pokal? Pointe fra sidste møde: fællesskabet er det vigtigste ved vores aktiviteter.
Dette punkt udskydes til næste gang				
9	D	RF	Deltagerantal til stævner (Dette punkt udgår og rykkes til næste møde i august)	Opsamling på punkt fra møde d. 19.02.26 Kredsfinale stævner - antal hold. Afhænger af hvor mange stævner vi har. Volleyball - max 6 pigehold og 6 drengehold Høvdingebold - max 6 eller 8 hold Håndbold - ??
Dette punkt udskydes til næste gang				
10	D	Alle	Siden sidst	
11	D	Alle	Evt. Herunder ny mødedato efter sommerferien	13. august (Fællesspisning hos Randi fra kl. 16:00-20:00)
DM i håndbold mangler et sted at afholde Jacob har kontaktet nogle af medlemmerne i bestyrelsen. Der er et ønske om at rykke det til Aarupskolen og Aarup Fritidscenter og Jacob har derfor indledt en samtale med skolelederen. Kreds Fyn skulle også samle DM i basket op som blev afholdt i Svendborg. Beslutning: Bestyrelsen kan ikke være med til at løfte opgaven i mandetimer. Malene tager kontakt til Jacob.				